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Invitation 
 

2018 Endeavour Scholarships and Fellowships Workshop 

Nanjing, 26
th

 April 2017 
 
 

Dear Sir/Madam, 

 

It is my pleasure on behalf of the Australian Embassy to invite you to attend a workshop on the afternoon of 

Wednesday 26
th
 April 2017 in Nanjing to learn about the 2018 round of the Australian Government’s 

Endeavour Scholarships and Fellowships. 

 

The Endeavour Scholarships and Fellowships are Australia’s prestigious international scholarships program, 

providing opportunities for international students, researchers, academics and administrators to undertake 

short or long term study or research, or professional development, in Australia and for Australians to come to 

China to do the same. Each year more than 500 Endeavour Scholarships and Fellowships awards are granted 

globally. More information about the program is available here:  

 

http://internationaleducation.gov.au/endeavour 

 

Participants in this workshop will get the opportunity to receive an overview of the 2018 Endeavour 

Scholarships and Fellowships, which will soon open for applications, as well as hear from and interact with a 

number of successful Endeavour Scholarships and Fellowships alumni who will talk about the processes they 

went through in successfully applying for this award, and how participating in the program has helped their 

careers. Please find below details of the Workshop: 

 

Date: Wednesday 26 April 2017 

Time: 2:30 pm to 4:30 pm 

Venue: Ballroom A, Floor 9, The Westin Nanjing (南京威斯汀大酒店9楼宴会A厅) 

Address: 201 Zhongyang Road, Gulou District, Nanjing (南京市鼓楼区中央路201号) 

 

We would be delighted to see you at this event, which will include an afternoon tea. To help us with 

organising this event, please RSVP your attendance by C.O.B. Monday 24
th
 April 2017. 

  

For further information about this event or about the Endeavour Scholarships and Fellowships, please contact 

Ms Cui Haipei, phone: 010-51404276, mobile: 13699217342 or email: education.research@dfat.gov.au  

 

Yours sincerely, 

 

 
 
Christopher Lawson 

First Secretary (Education and Research) 

Australian Embassy, Beijing 

18 April 2017 

http://internationaleducation.gov.au/endeavour


 

 

 

 

邀请函：2018年度澳大利亚政府奋进奖学金说明会 

2017 年 4 月 26 日，南京 

 

 

 

尊敬的先生/女士， 

 

我荣幸地邀请您参加即将于 2017年 4月 26日（周三）下午由澳大利亚驻华大使馆在南京举

办的 2018年度澳大利亚政府奋进奖学金说明会，了解奖学金申请的相关事宜。 

 

澳大利亚政府奋进奖学金是澳大利亚颇具声誉的国际奖学金项目，为国际学生、研究人员、

学者和行政人员提供短期或长期的赴澳学习、从事研究和个人职业发展的机会，并为澳大利

亚本国的优秀人士赴海外发展提供相同的机会。每年，约有 500个奋进奖学金颁发给来自各

国的申请者。更多信息请访问奋进奖学金官方网站：
http://internationaleducation.gov.au/endeavour 

 

2018年度澳大利亚政府奋进奖学金预计将于今年 4月下旬开始申请。此次说明会将为您详细

介绍奖学金的奖项类别、申请条件、申请材料和选拔标准等方面。同时，使馆还邀请了奋进

奖学金的获奖校友们亲临现场与来宾们分享奖学金申请的成功经验和参与奋进奖学金项目的

收获。 

 

奖学金说明会具体时间地点如下： 

 

日期：2017年 4月 26日（星期三） 

时间：下午 2点 30分至 4点 30分 

地点：南京威斯汀大酒店 9楼宴会 A厅 

地址：南京市鼓楼区中央路 201号 

 

我们期待您的光临，并在说明会后为您准备了下午茶。如欲参加说明会，敬请填写报名回执，

并于 4月 24日（周一）下午 5点前回复至电邮：education.research@dfat.gov.au。如欲咨询

更多详情，请联系崔海培女士，电话：010-51404276，手机：13699217342。 

 

 

 

澳大利亚驻华大使馆 

教育与研究一秘 

骆克飞 

2017年 4月 11日 

 
 

 

 

http://internationaleducation.gov.au/endeavour

